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Megállapodás 
a vegyi szálak 
termelésére 

Hazaérkeztek Lengyelor-
szágból a nyergesújfalui Ma-
gyar Viscósagyár képviselői, 
akik — a külkereskedelmi 
vállalatokkal együtt — alá-
írták a jövő évi magyar— 
lengyel vegyiszál-szerződést. 
E szerint a "lengyel fél jövő-
re 4 ezer tonna poliészter 
szálat küld, a Magyar Viscó-
sagyár pedig — amelyre az 
egyezmény magyarországi 
teljesítése hárul — 3 ezer! illetve importtevékenyságé- — 1976- 3 Ú I i u s 23—augusztus 
tonna poliakrilnitril szálat 
készít partnerének. Emellett 
danam'.d selyemszálat is 
küld ki. . 

A megállapodás érdekessé-
ge, hogy Lengyelországból 
már nagy mennyiségű, nagy 
szilárdságú, különleges poli-
észter szálat is kap a magyar 
pamutipar, a viscósagyáriak 
pedig jelentősen növelik a 
nagy értékű, színes fonósza-
lagok export ját A magyar 
vá'lalat jövőre napónta 1 
vagon vegvi szálat küld Len-
gyelországba. (MTI) 

fi Magyar Kereskedelmi i 
Kamara dél magyarországi 

bizottságának ülése | 
A Magyar Kereskedelmi ható piaci igényekről, és az1 

Kamara dél-magyarországi ezzel kapcsolatos külkeres- : 

összekötő bizottsága hétfőn a kedelmi feladatokról. Ezután 
Kecskeméti Konzervgyár ta- az érintett megyék kereske-1 

nácstermében kibővített delmi és ipari tevékenységéi 
ülést tartott. A három alföldi vitatták meg. Értékelték az 
megye — Bács-Kiskun, eddigi kishatármenti forgal-
Csongrád és Békés — ioarát, mat, és szó volt a bővítés le-
kereskedelmét képviselő tes- hetőségéről, mértékéről, 
tület meghallgatta Osváth A Kamara elfogadta és tá-
Lajosnak. a Külkereskedelmi mogatja a Síegedi Ipari Vá-
M'nisztérium főosztályveze- ^ centenáriumi programját. 

ről, valamint az 1980-ig vár- 8. között rendeznek meg. 

Elénk aranyvasárnapi 
forgalom Szegeden 

Bőséges árukészlet várta a nek forgalma jobb volt, mint 

Megalakult 
• • 

megyei TESZOV 
Elfogadták az új alapszabályt - Megválasztották a tisztségviselőket 

Tegnap, hétfőn délelőtt 10 rű és hagyományos terme- gyűléseken adjanak informá-
órakor Szegeden a Tisza lési módszerek együttes al_ ciót a megyei szövetség 
Szálló koncerttermében a kalmazása tekintetében, az megalakulásár 1. a szövetke-
Csongrád megyében működő üzem- és munkaszervezés zeti mozgalom előtt álló fel-
területi szövetségek együttes tökéletesítésében, 
küldöttközgyűlést tartottak. A küldöttközgyűlés titkos 
Ezen megjelent Szabó Sán- szavazással a területi szö-
dor,. az MSZMP Csongrád vétség elnökének Szűcs Jtó- rehajtó bizottság nev^en és 
megyei bizottságának titká. zsefet (vásárhelyi Rákóczi megbízásából köszöntötte a 
rá, dr. Paczuk István, a Tsz), elnökhelyetteseinek küldöttközgyűlést, az ú j 
megyei tanács elnökhelyette- Molnár Lajost (szentesi MA tisztségviselőket, elismeréséi 
se, dr. Szucsán Sándor, a jus 1. Tsz), Molnár Imrét fejezve ki a hét éven ác 
szentesi járási pártbizottság (Szeged, Tisza—Maros stóg eredmónvesen 
első titkára. Kocsis Ferenc, Tsz) titkárának perig Ab 

adatokról 
Szabó Sándor, a megyei 

pártbizottság titkára a vég-

működő há-
rom területi szövetség appá-

vásárlókat az 
aranyvasárnapon 

üzletekben 
is, amely-

Szépül a partfal 
Szemlátomást változik a Tisza-partfal vár kerti szaka-

sza. A lépcsősor hamarosan végleges képet mutat, jól lát-
ható a Lenin körúti útfeljáró, s hamarosan kibontakozik a 
leendő autóút körvonala is. AZ ATIVIZIG szakemberei dol-
goznak a partfal építésén, azt ígérik, hogy a jövő nyárra 
elkészül a körút és a múzeum közötti rész felső lépcsősora 
és a gyalogjárda. Képeinket a szépülő partfalról készí-
tettük. 

A k é t n y o m s á v o s ú t f e l j á r ó 150 m M r r hn««ní I M I 

a múlt heti ezüstvasárnapi. 
A Centrum áruház aranyva-
sárnapon 1 millió 363 ezer 
forintot forgalmazott, szem-
ben a tavalyi 1 millió 260 
ezer forinttal. Főleg ajándé-
kozási cikkeket vásároltak, 
de Igen kelendőek voltak a 
háztartási gépek, szőnyeg-
áruk, konfekció stb. 

A Komplett Ruházati Vál-
lalat tavaly ilyenkort forgal-
ma 1 millió 716 ezer forint 
volt, most viszont 1 millió 
476 ezer forint. Sokan vásá-
roltak ágyneműt, konfekciót, 
férfiinget, kard'gánt, fehér-
neműt, gyermek kötötthol-
mit. 

A DELTA Kereskedelmi 
Vállalat szegedi üzleteinek 
forgalma most 918 ezer 147 
forint volt, míg tavaly ilyen-
kor 1 millió 303 ezer forin-
tot forgalmaztak. Sokan vá-
sároltak televíziót, rádiót, 
mikro "ont, villanyboroiváA 

I oaoírárut, illatszert, játékot. 
' Jellemző a játékáruk kelen-
dőségére, hogy december első 
húsz napjában csak a Ká-
rász utcai játékbolt forgal-
mazott 1 millió 800 ezer fo-
rintot 

Az OKBT 
ülése 

Hétfőn a Belügyminisztéri 
um központi klubjában ülést 
tartott az Országos Közleke-
désbiztonsági Tanács. Az ér-
tekezletet — ame'yen részi 
vett Földvári Aladár, a 
SZOT elnöke is — Lad-
vánszky Károly rendőr ve 
zérőrnagy, ügyvezető elnök 
nyitot ta m e g . m a j d Benkei 
András belügymin'szter, az 
OKBT elnöke tájékoztatta a 
tanács tagjait és a meghívót 
takat a közlekedésbiztonság-
helyzet alakulásáról, az ú j 
KRESZ, bevezetésének elő-
készítő munkálatairól. 

a makói járási pártbizottság rahám Vincét (rúzsai Néo- rátusának is. Hangsúlyozta, 
első titkára, dr. Varga De- szabadság Tsz) választotta a megyei területi szövetség 
zső, a szegedi pártbizottság meg. Az elnökség tagjainak megalakulása időszerű. a 
titkára, " 
megyei 

dr. Kereszty BHa, Dobó Szilvesztert (M'-raha- szétaprózottság nehezítette 
főügyész. Tóth Fe- lom, Haladás Szakszövetke- már a munkát. Na re utat 

Az utóbbi évek-
(Szeged. Komszomol Tsz), ben dinamikusan fe ' l 'dött a 
Vajnai Ernőt (Hódmezővá- szövetkezeti mozgalom, e 

termel**h»n 25 
26 százalékos feüödést ér-

tünk el Az is igaz visz-mt. 

m á d o n 
s z é p i á k k a l 

renc, a szegedi járási párt- zet), Sándor Tibort (Forrás- tettek meg a TESZÖV-ök, 
bizottság osztályvezetője, kút-Ullés, Haladás Tsz), Ka- a szövetkezeti mozgalom ma 
Dudás István, a járási hi- nalas Sándort (Deszk, Ma- már elképzelhetetlen lenne 
vatal osztályvezetője és dr. ros Tsz), Mihály Bél-inét nélkülük. 
Hovorka István, a városi ta-
nács osztályvezetője is. 

Szűcs József, a megyei sárhely. Vörös Csillag Ts'), megyénkben is szép tikere-
párt-vb tagja, az egyesülést Bánszki Gyulánét (apátfalvi ket értünk el a negvedik öt-
előkészítő bizottság elnöke Aranykalász Tsz). Binecz éves tervben, bár két esz-
beszámolt az egyesülés elő- Jánost (mak-M Űn'*rő Tart. rendőben is súlvos rermé-
készítéséről, a különböző Bertus Pált (fábiánsebestyé- szeti katasztrófa Dusrtított * 
munkabizottságok tevékeny- ni Kinizsi Ts~), Vancsai táion. elég csak az idei vesz-
ségéről. Javasolta, hogy az Györgvöt CDerekeeyháza. t«s4gekre gondolnunk, a 
ú j megyei területi szövetsá- Aranykalász Tsz). Eszenui több szánni'lió forintos kí-
get: Csongrád megyei Me- Lászlót (csongrádi Vörös esésre Mégis öt esztendő 
zőgazdasági Szövetkezetek Csillag Tsz) és Szabó Lásr- átlagában 
Területi Szövetsége. Szeged lót (szentesi Arnád Tsz) vá-
náven, s 1976. január 1-i lasztotta, az ellenőrző hi-
°gyesülési idóoonttal fogad- zottság elnökének Árendás hogy 1970—75 körött a di-
ja el a küldött gyű1 és. Gy"rgvöt (sragedi Felszaba- namikusabh f e ü ^ é * az. ál-

Kiss Tamás, a jelölő bi- duiás Tsz). Az ellm"rző bi- lattenvászfGre volt jellemző 
zottság elnöke ismertette a zottság tagjai: Pelle László Az idén bő torrrtósre s-ámí-
jelenlevőkkel, kiket 'avasol- (Szeged. Tisza Halászati Szö- tottimk. sa'ná'atos 
nak a szavaz laora. Ezt kö_ vetkezet). Turcsányi Tstván- azonban 15—' 
vetően megválasztották a né (pusztamérges! Rizling alatta maradt a növénvter-
szavazatszedő bizot+ságot Tsz), Molnár József (Kö- mesz+és ere^m^nye a tava-
am-lynek elnöke Mihály vegy. Béke Tsz). Csertus Ivinak. Rósrie+esen elemezte 
Béláné lett. Dr. Farkas Mik- -István fMakő, Kos«uth Tsz), a szövetkezett mozgalom 
lós jogtanácsos, az etok-*- Kiss Tamás (Tömörkény, előtt álló feladatokat az 
szítő bizottság megbízá-ából Alkotmány Tsz), és PaHstí öt«dik «zzVM terv elvárásait, 
ismertette a megvei tortileti Béla (bokrosi Kossuth Tsz) a kor»-"»rt3. hatáVonvabb vaz-
szövetség ú j alaosza.báiyát, lettek. A nőbizottság elnö- dá'Voóiás. a be'ső tarto^kok 
»meiv többek között ki- ke Gyovai Mihályié CMind- feltárásának, s a vemtől 
mondja. hogy a szövetség szent. Tiszavirág Tsz), 
alanvető célra és fe1 adata, A küldöttközgyűlés meg-
hogv fokozza a társadalom és választotta a különböző 
a népgazdaság érdekeivel munkabizottságokat is. A 
összhangban a tá"srövetk<»_ szövetség 1076. évi köttség-
ratek io^b együttműködését, vetéstervezetének előterjesz- Tv,<=->•<"> V_ök ereárrtónves 
a közös gazdaságok e-edmé- téséhez Kálmán János, az munkáiéért, külön méltatva 
nyes. hatékony vá'i ' iati eiókrti-i'tő bizottság m»gM-
gazdáiko^ását. IT«yenzkknr zásából adott szóbeli kiegé-
segítse a 7 éirt-kkéovise'et szítást. 
hatékonyabb el'átésát. segít. Szűcs József a meffválasz- a r eg-éni. osonort-
se a termelrszövetkezetl tott tisztségviselők nevében ás társadalmi érdek össz-
mozgalom minden területén mondott köszönetet a biza- hangia érdekében szükséges 
a szocialista vonások erősí- lomért és utalt arra. hogy mnnlvatoVről beszélt 
tését. a gazdasági ém'tőmun- új, magasabb követe'mé- temaival król bűzé i t 

, magasabb színvonalra nveknek kell megfelelni az A z 0 3 tegnap 
emelését A területi szövet- elkövetkezendőkben s a délután megtartotta első (Hő-
ség kénylsell a tarazövetke- küldöttek a zárszámradó köz- sét . 
zetek társadalmi és gazda-
sági érdekeit, elősegíti a de-
mokratikus működést, ügyel 
a törvényességre, segíti a 
belső ellenőrzés továbbfej-
lesztését az elosztás szocia-
Usta elvének következete-
sebb érvényesítését, a szö-
vetkezeti tagok élet- és mun-
kakörülményeinek javítását, 
az ijnálló vállalati gazdálko-
dást, a társulásokat, közre-
működik a gazdasági tevé-
kenység tervszerűségének és 
hatékonyságának á fejleszté-
sében, különösen a korsze-

erénvek szinkronjának szük. 

Dr Pa-zuk Tstván felsrő-
tojásábon a nv"*vei tanáes 
'l-m^rócét tolmá-<-lta a 

a m-cvei tanács vb és a 
srövetsögek jő kaoesotatát. 
Dr. Keresztv pé i a megvei 

A Rákóczi-évfordulón 

Nemzetközi tudományos 
konferencia 

Aes S Sánáor felvételei 

Előregyártott elemekből készítik a betonlépcsőé 

ti, Rákóczi Ferecre emlé- és a magyar függetlenséggel 
keznek aznn a nemzetközi kápcsolatos kutatásaik ered 
konferencián, amelyet a fe- ményeit. Előadások és kor- hog?a 'szülr i 'ér teket ie 
jadelem születésének 3 0. referátumok hangranak el teken Xeszálgetnek az édes' 
évf< rdulója alkalmából ren- Rákczi küloolitikájár 1. be- " eioeszeigetnek az édes 
dez a jövő év májusában mutatják Rák czi alak'át a 
Sárospatakon a Magyar Tör- kuruc költészetben, a törté-
ténelmi Társulat és a Ma- netírásban, valamint a Rá-
gyar Tud omár.yos Akadémia, k-tózi-hagyomány t 
A több napos tanácsko á- Az évforduló alkalmából a 
son — mint a Rák czi-em- jövő évben tudományos ki-
lékbizottság tudományos adványok jelennek meg. 
munkabizottságának hétfői Többek közt az Akadémiai 
alakuló ül ;sén kitűnt — ha- Kiadó gondozásában az em-
zánk és több európai or- léklratok francia szövege és 
szág kutatói feltáriák a Rá- magyar fordítása sz .vegkri-
kAczi^szabadságharccal, a tikai és tárgyi jegyzetek-

Habsburg-abszolutizmussal keL 

fi Vöröskereszt 
az egászség szolgálalákan 

Számadást végzett idei je került a földbe szervező-
munkájáról a Vöröskereszt sük sikerét bizonyítva. Kü-
szegedi szervezete tegnap, lönösen szép eredménnyel 
hétfőn megtartott vezetőségi zárja az évet a szegedi vér-
ülésén. adómozgalom: november 30-

Zsarkó Imre városi titkár án mér túlteljesítette a várce 
beszámolójában elmondta, idei tervét „emberségből", 
hogy a szervezet ez évi te- A részletes beszámoló utáa 
vékenységét, a hosszú és fo- a vezetőség megtárgyalta a 
kozatos fejlődés jellemezte. Vöröskereszt városi szerveze-
A munkatervben vállalt fel- tének 1976. évi munkatervét, 
adatokat rendben teljesítet- maid dr. Várkonyi László él-
ték. A számadás során azon- nök ismertette az országos 
ban kiderült az is hol van eiöökség határozatát a d -
javítam való a jövőben. Az . . , 
egészségvédelem területén g á n y l a k o s s á g k o r é b e n v é 3 ' 
végzett jó munkát jelzi pél- z^ndő vöröskeresztes felada-
dául az, hogy 328 felvilágo- tokróL ' A helyi teendőkről 
sító eladás hangzott el, de határozatot fogadtak el 
ebből, sajnos, cs?k mindössze , 

o u l é s résztvevői. 
az 

három a mezőgazdaságban 
dolgozók előtt. Bevált kísérlet 
volt az idén néhány iskolá 

anyákkal, édesapákkal a ser 
dűlők családi életre neveié 
séről. Jövőre valamennyi is 
kólába szeretnének ellátogat 
ni a Vöröskereszt szakembe 
rei. 

A tavalyinál sikeresebb 
volt az idén a tisztaság 
mozgalom, melynek során el 
lenőrizték az üzemi öltöző 
ket. fürdőket, konyhákat is. 
Több ezer csemeteía és cser-

Metrókocsik 
érkeztek 

Megérkeztek a budaprstl 
észak—déli metróvonal első 
motorkocsijai Záhon ba. A 
kocsikat gyártó szovjet vál-
lalatok nevében az Ener-
gomasexport külkereskedel-
mi egyesülés vezetői adták 
át a Metró BemMzási Vál-
lalat képviselőinek. 


